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Z A P I S N I K 
sa 47. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 30. lipnja 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 
 
 Nazočni: Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, Gordana Piskač, pročelnica JUO,  
Irena Vučenik Šostik, direktorica Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Indira Rački Joskić, 
ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice, 
Hrvoje Nikola Muvrin, direktor “Risnjak-Delnice” d.o.o., Zvezdana Jerković, ravnateljica 
Dječjeg vrtića Hlojkica Delnice, Martina Petranović, službenica Stručne službe za obavljanje 
poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave, Dario Medvedec, direktor Goranskog 
sportskog centra, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, Klaudija Kumpar, tajnica 
gradonačelnika. 
 Izostanak je ispričalo gradonačelnik Ivica Kneževića te Davorka Grgurić, Tomislav Mrle 
i Nikola Muvrin koji su poslali svoje zamjene. 
 
 

ĐULIO JUSUFI 
- U izradi je Tromjesečni financijski izvještaj, te Polugodišnji izvještaj za vatrogasce. 
- Rade se plaće. 
- Do 10.7.treba izraditi Tromjesečni izvještaj o zaduženjima. 
- Sutra je sastanak u Ministarstvu financija vezano za usklađivanje proračunskih klasifikacija. 
- Redovne aktivnosti. 
 
 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Iz donacije je dobiveno od 300 knjiga, neke se uvode u inventar, neke služe za zamjenu pa se 

samo signiraju, no ima dosta zastarjele građe koju će donirati. 
- Odradit će se "Čitateljski kutak", radijska emisija srijedom. 
- Drugi krug dobave, dolazi "Vihor". 
- Nastojat će prisustvovati edukativnoj radionici vezanoj uz pripremu projekata za sredstva 

Europske unije. 
- Počeli su godišnji odmori u svezi čega će se napraviti Odluka o rasporedu i trajanju godišnjih 

odmora. 
- Održat će se sastanci s Maticom Hrvatske Delnice i Čabar glede 140. obljetnice. 
- Prisustvovanje promociji slikovnice Tomislava Mrlea. 
- Katarina Mihelčić zamolila je da Knjižnica pripremi tekst za novu Besejdu. 
 
 



HRVOJE ZATEZALO 
- Nastavlja se s košnjom zelenih površina u parku, Šetalištu Ivana Gorana Kovačića i dijelu 

prema Brodu na Kupi, A. Starčevića, Amerikansku, Frankopansku, igralište u Ulici bana J. 
Jelačića, prema vojarni obostrano i dio kod kuće Savić, te manje lokacije - ispred zgrade 
FINE, drvored u Lujzijani, košnja Ograje, košnja oko doma HV i igrališta, te zelene površine 
u S. S. Kranjčevića i A. Šenoe. 

- Vršit će se postavljanje prometnih znakova. 
- Popravit će se ograda u Razlogama na groblju. 
- Napravit će se međuredna kultivacija lavande. 
- Očistit će se cesta od gašparskog mosta do Lošca. 
- Redovito će se čistiti groblja, prazniti kante za smeće, održavati cvijeće, cvjetne gredica. 
- Jedan djelatnik bit će u Brodu na Kupi na poslovima košnje i uređenja okoliša. 
- Gordana Piskač smatra da bi FINA trebala platiti uslugu košnje površine ispred njihove 

zgrade. 
- Katarina Mihelčić inzistira da se pokosi delničko polje. Gordana Piskač navodi da su poslane 

obavijesti od strane poljoprivrednih redara iza čega, tko ne pokosi, kreće akcija košnje i 
kažnjavanje.  

 
 

IRENA VUČENIK ŠOSTIK  
- Nastavlja se status privatnog smještaja za kućne ljubimce. 
- 3. 7. je rok za predati Plan konsolidacije u smislu smanjivanje kadrovske situacije u TZ. 

Dogodila se specifična situacija jer bi od sutra trebala doći raditi djelatnica koja je bila dugo 
na bolovanju, a to bi značilo da treba otpustiti dvije osobe. Sve se poklapa na najteži mogući 
način. 

- Obraditi turistički promet za lipanj. 
- Događanja vezana uz Gorski kotar bike te šetnju parkom. 
- Kontinuirane aktivnosti vezane za katalog, predaja završnih i definiranih oblika što se tiče 

čitavog Gorskog kotara. 
- Dnevno poslovanje - upiti, obračuni i korespondencija. 
- Katarina Mihelčić upućuje da treba početi s pripremama za "Dejuonško lejto je finejuo" što 

će biti početkom rujna, treba poslati pozive svim proizvođačima domaćih ekoloških 
proizvoda radi štandova, poslati obavijesti svima kojima je to interesantno da dođu na taj 
događaj vezano za stare običaje i  način života. 

- Katarina Mihelčić je zamolila da se gradonačelniku dostave objedinjeni podaci vezani uz 
okolne države. 

 
 
ZVEZDANA JERKOVIĆ 
- Napravit će se nova vrata, nabavljen je sav materijal. 
- Za Gradsko vijeće treba pripremiti izmjenu osnivačkog akta vezanog uz otvaranje jaslica, a 

prema traženju Ureda državne uprave. Usput će se akt promijeniti i u smislu zatvaranja 
Podružnice u Brodu na Kupi. 

- Održat će se roditeljski sastanak s roditeljima novoupisane djece. 
- Počeli su godišnji odmori. 
- U tijeku je priprema izvješća o radu. 
 
 

DRAGAN ABRAMOVIĆ 
- Obavljaju se pripreme za Memorijal "Goran Gašparac Pupin", na Upravnom odboru točno će 

se definirati događanje. 



- JVP nastavlja s teorijskom nastavom i praktičkim vježbama. 
- Završavaju se godišnji odmori. 
- Odradit će se rušenja stabala u Crnom Lugu i Starom Lazu. 
 
 

DARIO MEDVEDEC 
- Prošlog tjedna održana su dva malonogometna turnira. Turniri su bili uspješni, sportaši 

zadovoljni što je podstrek da se i dalje nastavi s time. Turniri su organizirani u suradnji s 
Malonogometnim klubom Delnice. 

- Održana je promocija quadova, zahvaljuje gradonačelniku što je istu otvorio, reakcije gostiju 
su jako dobre, sve je prošlo bez problema, vožnja je bila po Drgomlju, nešto na samom 
igralištu. Obzirom na veliko zadovoljstvo sudionika koji su oduševljeni stazom moglo bi se s 
time nastaviti i sljedeće godine na način da se s vozačima dogovore dodatne staze kako bi sve 
bilo još atraktivnije. Koncert nije održan radi premalog broja posjetitelja.  

- Za potrebe orijentacijskog takmičenja postavljena su dva stupa s dva reflektora te pet 
profesionalnih ormarića. Zahvaljuje gospodinu Šporčiću i Vatrogascima koji su sve 
profesionalno napravili. S orijentacijskim klubom danas će se održati sastanak, a Goranski 
sportski centar biti će maksimalno uključen u tu manifestaciju.  

- Vezano za primopredaju Kaštela, obavljeni su razgovori a danas će se održati i sastanak s 
Prirodoslovnim muzejom. Pripremljen je Aneks ugovora između Grada Delnica i GSC-a.  

- Skupština Goranskog sportskog centra održat će se 2. 7., materijali su dostavljeni.  
- 4.7. dolaze u posjet profesori Građevinskog fakulteta na obilazak objekata GSC. Doček će 

biti u 9,00 sati u PAK-u, slijedi obilazak objekata te šetnja uz Curak od Iševnice prema 
Zelenom viru. U slučaju lošeg vremena ostaje se u Delnicama.  

 
 

GORDANA PISKAČ 
- Slijede pripreme za Gradsko vijeće. 
- Kreće se s aktivnostima s drugim izvođačem radova na Supilovoj ulici - "Arkada". Imali smo 

dva sastanka, sutra je treći, počet će se voditi građevinski dnevnik, sve predradnje su 
napravljene. 

- Započeli su radovi u Ulici A.G.Matoša, predstoji koordinacija sa stanovnicima i izvođačima. 
- Krenut će se sa spojem Kamenite ulice i Ulice kneza Domagoja s Radićevom, te sa sanacijom 

oko šahti u Frankopanskoj ulici.  
- Dojavljeno je da veća količina vode kod velikih kiša zadržava u Kamenitoj ulici, koja je 

najniži dio Delnica, te će se isto probati riješiti u sklopu sanacija šahti i to na dijelu koji 
pokraj Kina ide prema Kamenitoj ulici. 

- Danas je otvaranje ponude za izgradnju fontane na trgu. 
- Prate se radovi na javnim površinama vezano uz ogrjevna drva. 
- Surađuje se s poljoprivrednim redarima oko košnje naših površina. 
- Izvršit će se analiza pristiglih ponuda za najam stana u Lujzinskoj ulici. 
- Radit će se na popisu objekata vezano uz osiguranje, kao i na analizi ispostavljenih računa 

Risnjaka. 
- Narudžba za natpise imena ulica tamo gdje su nedostajući. 
- Košnja unutar naselja Crni Lug. 
- Katarina Mihelčić navodi da treba sazvati Povjerenstvo za imenovanje ulica što će se i učiniti. 
- 2. i 3. srpnja održat će se edukacija od strane Županije za područje Gorskog kotara vezano za 

pripremu projekata koji bi išli na prijavu za sredstva EU.  
 
 
 



MARTINA PETRANOVIĆ 
- Održat će se sjednica Socijalnog vijeća. 
- Obavit će se dogovoriti vezani uz sređivanje podataka na web stranici. 
- Odradit će se sastanak na temu Odluke o socijalnoj skrbi. 
 
 
 

Dovršeno u 8,50 
 
 
 
 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 


